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Re fe ra t  fra  d e le g e re tm ø d e
S ø n da g  de n  3 .  m a j 1 9 9 8  k l.  9 .0 0  i Ho lbæ k.

1 .  Va lg  a f d irig e n t ,  d irig e n t s e k re tæ r o g  m ø d e s e k re tæ r.

2 .  Ko n s ta te rin g  a f re p ræ s e n ta n te rn e s  s t e m m e re t  o g  g y ld ig h e d  a f 
fu ld m a g t .

3 .  Fre m læ g g e ls e  o g  g o d k e n d e ls e  a f fo rre tn in g s u d v a lg e t s  b e re tn in g

4 .  Fre m læ g g e ls e  o g  g o d k e n d e ls e  a f re g n s k a b

Poul Petersen indledte mødet med at takke Kreds 2-3 og Holbæk Akvarie Klub for en 
god og flot arrangeret aquadag, trods storkonflikt der betød afbud fra den ene 
foredragsholder og mange deltagere.

Poul Petersen foreslog på FU´s vegne, Finn Pedersen til mødets dirigent. Finn 
Pedersen blev enstemigt valgt.
Finn Pedersen foreslog Benny B. Larsen som dirigentsekretær, valgtes.

På forslag fra FU valgtes DAU´s sekretær Hans Ole Kofoed til mødesekretær.

DAU´s kasserer, Claus Jørgensen, konstaterede 16 fremmødte og gyldige stemmer. 
Følgende foreninger var repræsenteret på delegeretmødet:

Avedøre Akvarieklub
Københavns Akvarieforening
Holbæk Akvarie Klub
Ølstykke Akvarie Forening

Horsens Akvarieforening
Odense Fugle- og Akvarieforening
Sydfyn-Langeland Akvarieforening
Roskilde Akvarieforening

Poul Petersen fremlagde forretningsudvalgets beretning. (Vedlagt som bilag).
Beretningen gav anledning til debat omkring aquafoto konkurrencen, som i de 
seneste år kun har haft en deltager. Der blev forslag om, at lave kurser i foto og 
offentliggøre foto fra tidligere år på hjemmesiden.
Der var enighed om, at fotokonkurrencen skulle fortsætte, men at der skulle være 
mere end en deltager, før der er tale om en konkurrence, og dermed en udløsning af 
en præmie. 
Beretningen blev herefter enstemmigt godkendt.

DAU´s kasserer, Claus Jørgensen oplæste af revisionsprotokollen, hvori der stod 
skrevet, at revisionen foretaget af de 2 revisorer, ikke havde givet anledning til be-
mærkninger.
Claus Jørgensen gennemgik regnskab der udviste et driftunderskud på 504,37 kr. 
Driftunderskudet blev ca. 4.000 kr. mindre end budgetteret, som hovedsagelig 
skyldes en ikke budgetteret restafregning for Fisk & Fugle i Forum ‘95.
Roskilde gjorde opmærksom på, at der forholdsmæssigt blev brugt meget af 
budgettet til Nordisk samarbejde.
Herefter blev regnskabet godkendt. Vedlagt som bilag.
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5 .  Be re tn in g  fra  k re d s e n e

.

6 .  Be re tn in g  fra  u d v a lg e n e .

Kreds 1.
Benny B. Larsen aflagde beretning, vedlagt som bilag .
Ingen bemærkninger fra delegeretmødet.

Kreds 2-3.
Ole G. Nielsen fortalte, at kredsen bestod af 6 foreninger, hvoraf de 4 var aktive. I 
årets løb er Næstved lukket, flere medlemmer er overgået til Haslev, der er i stor 
fremgang med et stort opland, bl.a. Køge.
Kredsens foreninger tæller ca. 200 medlemmer. Ole Nielsen nævnte i sin beretning 
kredsens årlige “Våd Dag” arrangement i Holbæk, samt den tilstødende udstilling i 
Roskilde uge 42.

Kreds 4
Der forelå ingen beretning fra kredsen.

Kreds 5.
Der er 4 medlemsforeninger i kredsen. Ejvind Lund Jensen omtalte i sin beretning 
aquadag og delegeretmødet i Haderslev sidste år, der havde givet et pænt 
overskud. Kredsen kører aktivitetsmæssigt på et lavt blus, men der har været  en 
stigende interesse for hjemmebedømmelsen.
Esbjerg har fået den idé, at have akvarier i klublokalet på anparter, og spurgte til, 
om disse kunne deltage i hjemmebedømmelserne.
Spørgsmålet gav anledning til forslag om, at der blev mulighed for at lave en 
særskilt klasse for gruppe-akvarier.

Kreds 6.
Beretning ved Erik Frederiksen.
Kredsen har 3 aktive foreninger, som alle melder om medlemsfremgang. Kredsen 
har dog i år haft få deltagere til hjemmebedømmelsen.
Odense havde en god udstilling i 1997 med god opbakning, men med begrænset 
økonomisk overskud.
Nyborg planlægger udstilling i efteråret 1998.
I Odense arbejdes med “månedens fiskebørs”, hvor foreningen stiller akvarier til 
rådighed i et medborgerhus, hvor medlemmerne så kommer med fisk der sælges. 
Der er pæn publikum interesse. Denne aktivitet er positivt modtaget af de 
handlende.

Dansk Akvariedommersammenslutning
Beretning ved Finn Pedersen. Der forelå skriftlig beretning, vedlagt som bilag.

Ølstykke havde svært ved at få dommere til deres hjemmebedømmelse, da de enten 
var i brug eller selv skulle udstille.
Finn Pedersen, DAS fortalte, at DAS tidligere havde dækket 
transportomkostningerne, hvis der blev benyttet dommere fra andre egne af landet 
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til foreningens eller kredsens hjemmebedømmelse.
Poul Petersen havde erfaret, at der er en usikkerhed i foreningerne om, hvad 
dommerne skal tage sig af, og hvad der forventes at foreningerne/kredsene skal 
ordne i forbindelse med afholdelse af hjemmebedømmelse.
Endvidere foreslog Poul Petersen at man fremover i dommeruddannelsen gjorde 
mere ud af at uddanne dommerne til at gennemgå bedømmelserne ved 
foreningsmøderne.

Førstegangsopdrætsregistrator
Sv. E. Riedel berettede om 22 nye førstegangsopdræt i 1997, hvoraf de 7 er 
species.(oversigt vedlagt som bilag). Proceduren med tilmelding fortsætter som 
tidlige.
Roskilde efterlyste et opdateret hæfte med godkendte opdræt.
Poul Petersen fortalte, at DAS var igang med en revision af opdrætslisterne og DAU i 
løbet af 1998 ajourfører listen i Håndbogen.
Flere opfordrede til et bedre samarbejde mellem foreningerne, 
opdrætskampagnelederen og førstegangsregistrator, da erfaringen viser, at der 
opdrættes fisk, som ikke findes på listerne.

Medlemshåndbogen
Hans Ole Kofoed berettede, at Håndbogen vil blive ajourført 3 gange årligt, 1/6, 
1/10 og 1/12. Der var sket et fald i antal abonnenter.
Roskilde mente, at foreninger der havde skiftet formand, ikke viste, at der findes en 
håndbog, som forøvrigt indeholdt mange gode oplysninger.
Poul Petersen foreslog at FU, når de blev bekendt med et formandsskift, fremsende 
et brev til den nye formand om oplysninger om bl.a. håndbogen.

Programudlejning
Beretning ved Heinrich Pedersen. Skriftlig beretning vedlægges som bilag.
Der var flere, der gav udtryk for, at mange serier ikke var opdateret. Ved revidering 
af serierne, skal der indhentes godkendelse (accept) fra forfatter (ophavsretten) 
inden serien revideres, ellers kan man lave et supplement.

Nordisk Samarbejde
Beretning på vegne af Jan Rytoft ved Claus Jørgensen. Beretning forelå skriftlig, 
vedlægges som bilag.

Opdrætskampagnen
Beretning ved Benny B. Larsen.
1997 blev et elendigt år, grundet Benny’s arbejde, hvor han ikke fik fulgt op på 
konkurrencen.
Der blev anmeldt 214 opdræt fra 32 medlemmer af 6 foreninger spredt ud over hele 
landet mod 527 i 1996.
Resultatliste vedlagt som bilag.
Benny oplyste, at han indtil nu kun havde modtaget 11 opdræt, og opfordrede 
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foreningerne til at fremsende opdræt løbende.
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Internet - DAU’s hjemmeside
Benny B. Larsen, der blev udnævnt til DAU’s hjemmeside administrator, aflagde 
beretning og kunne bl.a.  fortælle, at siden hjemmesidens start, november 1997 er 
vi efterhånden op på 33 sider. Beretningen vedlægges som bilag.

Budgetforslaget for 1998 og 1999 udviser driftunderskud på henholdsvis 1.500 kr. 
og 3.600 kr. Samtidig var der i 1999 ikke foretaget en fremskrivning af aktiviteterne 
med i alt 1.500 kr. på bl.a. porto & trykning af referater m.v. Dette gav anledning 
til, at 

Budgettet blev efter disse rettelser enstemmigt godkendt. (Vedlægges som bilag).

Der var ingen indkomne forslag at behandle.

Formand: Poul Petersen enstemmigt valgt.
1. Suppleant: Benny B. Larsen enstemmigt valgt.
2. Suppleant: Finn Pedersen enstemmigt valgt.
2 revisorer: Tonny B. Andersen, K.A. og Henrik A. Christensen, DCS enstemmigt 
valgt.
2 rev. suppl.: Tage Falz Billeskov og Ivan Mølvadgaard enstemmigt valgt.

Skive og Omegns Akvarieforening valgt til arrangør af delegeretmøde i 1999, da 
klubben har 30 års jubilæum.

Intet at behandle.

Finn Pedersen takkede for god ro og orden og afsluttede delegeretmødet kl. 12.45.

Holbæk den 8. maj 1998.

                                                                          
                                             
Hans Ole Kofoed, mødesekretær             Finn Pedersen, 
dirigent

7 .  Fre m læ g g e ls e  o g  g o d k e n d e ls e  a f b u d g e t te r o g  h e ru n d e r fa s t læ g g e ls e  a f 
k o n t in g e n t

d e le g e re tm ø d e  v e d to g  e n  fo rh ø je ls e  a f k o n t in g e n te t  fo r 1 9 9 9  m e d  5 0  
k r.  p r.  fo re n in g .

8 .  I n d k o m n e  fo rs la g

9 .  Va lg

1 0 .  Va lg  a f a rra n g ø r fo r n æ s te  o rd in æ re  d e le g e re tm ø d e .

1 1 .  Ev e n tu e lt
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